
Beste Mirjam, 
 
Dank voor het ingezonden artikel in de Medemblikker. 
 
Als ik je artikel zo lees voel ik veel angst en paniek terwijl dat mijns inziens geheel niet nodig is. Ik zie 
ook veel beweringen die niet wetenschappelijk 
en/of op feiten gebaseerd zijn, het zijn veelal behoorlijke angstgevoelens. B.v. de opmerking “Dus 5G 
is een katalysator voor corona” Kan je dit wetenschappelijk of op 
basis van feiten onderbouwen? 
Ik wil je bijvoorbeeld meegeven dat 3G en 4G al een veel grotere veldsterkte hebben 
(Elektomagnetische straling) dan 5G. Ook is de straling vanuit de aarde en het heelal ook behoorlijk 
groot, 
ik zie dat je alleen obsessief bezig bent met 5G icm Corona. Ik vind dat jammer en omdat Rodi Media 
dit stuk zo plaatst zonder wederhoor jaagt dit mensen die het ook niet precies weten veel angst aan 
en om dat nu op dit moment bij de Corona crisis erbij te hebben? 
Ook lees ik dat de gemeenteraad van Medemblik ook naar je heeft geluisterd, waren daar ook 
mensen bij vanuit de wetenschap, RIVM en techneuten die veel over straling weten? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bekend bij de griffie  
 


